
PROJEKT 

Protokół Nr 2/2024 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa 

Rady Miejskiej w Sokółce 

w dniu 19 grudnia 2024 roku 

 

Miejsce posiedzenia: w Sali „Lira” Sokólskiego Ośrodka Kultury, ul. Grodzieńska 1. 

Posiedzenie rozpoczęto o godzinie: 9:33, zakończenie: 9:48. 

Przewodniczyła: Magdalena Sadanowicz - Przewodnicząca Komisji Finansów 

Protokołował: Bartłomiej Klim – Wydział Ewidencji i Organizacji 

Obecni: 

Członkowie Komisji – jak w liście obecności. 

Osoby spoza Komisji – jak w liście obecności. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i przyjęcie porządku. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sokółka na 2025 rok. 

4. Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata 2025-2036. 

5. Wolne wnioski. 

Przebieg obrad: 

Ad. 1 

Otwarcie i przyjęcie porządku. 

Brak uwag do porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Magdalena Sadanowicz poddała pod głosowanie porządek obrad. 

Komisja Infrastruktury jednogłośnie przyjęła porządek obrad. 

Ad. 2 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Przewodnicząca Komisji Magdalena Sadanowicz poddała pod głosowanie protokół z poprzedniego 

posiedzenia. 

Radni jednogłośnie protokół z poprzedniego posiedzenia. 

Ad 3 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sokółka na 2025 rok. 

Projekt uchwały wraz z autopoprawkami przedstawiła Skarbnik Magdalena Wróblewska. 



Radny Tomasz Tolko zapytał jaka jest kwota przeznaczona na inwestycje noworozpoczęte 

Skarbnik Magdalena Wróblewska powiedziała, że nie jest w stanie tego policzyć tak od ręki. 

Przewodnicząca Komisji Magdalena Sadanowicz poddała pod głosowanie autopoprawki. 

Radni 4 głosami „za” i 2 głosami „wstrzymującymi” przyjęli autopoprawki. 

Przewodnicząca Komisji Magdalena Sadanowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały wraz z 

autopoprawkami. 

Radni 4 głosami „za” i 2 głosami „wstrzymującymi” pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały wraz z 

autopoprawkami. 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata 2025-2036. 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Magdalena Wróblewska. 

Brak pytań. 

Przewodnicząca Komisji Magdalena Sadanowicz poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Radni 4 głosami „za” i 2 głosami „wstrzymującymi” pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

Ad. 5 

Wolne wnioski. 

Na tym posiedzenie komisji zakończono. 

Radny Maciej Szczęsnowicz zapytał czy można jeszcze składać wnioski o przekształcanie działek z 

rolnych na budowlane. 

Zastępca Burmistrza Antoni Stefanowicz powiedział, że jak najbardziej, poprosił o ich składanie i 

powiedział, że będą one uwzględniane w procedurze planistycznej. 

Radny Karol Krokos poprosił o podsypywanie dróg prowadzących do pól. 

 

Protokołował:        Przewodniczyła: 

Bartłomiej Klim       Magdalena Sadanowicz 

 


